
Bestyrelsesmøde d. 07/11/2016 
 

1. Conventus 
 Vi vil gerne benytte os af conventus i videst mulig udstrækning 
 Vi vil gerne bruge conventus til opretning af arrangementer, og betaling 

skal/kan foregå derigennem 
 De der har betalt inden tirsdag, får tildelt T-shirts for betaling af kontingent. T-

shirtsene får de af træneren 
 Trænerne skal informeres om brug af conventus, og kan derigennem se hvilke 

af deres spillere, der har betalt kontingent 
 Annemette svarer Finn 

 
2. Åbent hus arrangement 

 Fint fremmøde, vi vil gerne gentage dette igen næste år 
 Information om åbent hus skal deles ud lidt tideligere til næste år, det samme 

gælder for selve eventen 
 Evt. Åbent hus til kulturnat 

 
 Mogens ringer til Holger Hviid ang. Præsentation af kidsvolley 
 Mogens snakker også videre med Per om sagen 
 Evt. Lignende med pensionister 

 
3. Juleafslutning tirsdag d. 13. December 

 Annemette sørger for indkøb 
 Kirstine sender indbydelse sammen med referat 
 Vi vil gerne have nogle ”hovedpræmier” der er volleyrelaterede, Kirstine 

snakker med Intersport 
o Gavekort til knæbeskyttere 
o Gavekort til sweatshirt 
o Farvede klubtrøjer 

 
4. Nye net?  

 Ove vil tage det op, når skolen skal snakke budget 
 Ove skal holdes op på sagen 

 
5. Klubbens målsætning/ hvad vil vi med klubben? 

 Vild med volley konceptet lyder spændende, men indtil videre vides der ikke 
nok om det til at tage en beslutning 

 Vi vil gerne lokke flere seniorspillere til klubben 
 
Skrevet af: Kirstine 
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